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Abstract (en)
The heat exchanger collector has a collector tube (10) with a number of openings for heat exchanger tubes (120, 125) and a number of protrusions
(30) on the end of the collector tube for holding an end element. The protrusions form an opening, e.g. a semicircular opening, at each end of the
collector tube : Independent claims are also included for (A) an air conditioning system (B) and a motor vehicle with a heating and air conditioning
system with a heat exchanger.

Abstract (de)
Ein Wärmetauscher und, insbesondere ein Wärmetauscher für ein Kraftfahzeug-Klimaanlagensystem weist ein Sammelrohr (10) mit Öffnungen
(20) für Wärmetauscherrohre (120, 125; 250, 255) und Vorsprünge (30) an den Enden des Sammelrohres (10) zum Halten von Elementen auf. Die
Vorsprünge (30) sind ausgestaltet, um die Position der Elemente während der Fertigung des Wärmetauschers beizubehalten, so dass während der
Herstellung in den Wärmetauscher keine Fehler eingebracht werden.
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